
Referat af bestyrelsesmøde den 04-04-2022 kl 17.30 
 
Deltagere : Jan Egebo, Mette Røner , Marianne Strandberg , Merete Røner , Jesper 
Backhausen ,  
Louise Nielsen. 
 
 
 
 

1.Kloakker: 
 

 Er der kommet en rapport fra kloagger  

 Det kommer under helhedsplanen da det er en del af det. 
 

2.Badeværelser: 

 Er der kommet nogle tilbud fra de 2 som skulle komme med tilbud. 

 Vi skal vente til alt er på plads omkring rørføringer i helhedsplanen  
før vi kan få lavet et overslag. 

 
3.Bom: 

 Hvornår bliver bommen sat op. 

 Den gamle bom er monteret da det lykkedes alligevel at få den gamle 
repareret så vi sparede en del penge på det. 

  
4.Carporte: 

 Er der noget nyt omkring byggetilladelsen til kommunen. 

 Mangler stadig svar fra kommunen. 
 

5.Helhedsplan/Miljø: 

 Har rykket Thor fra Lejerbo venter svar. 

 Har hørt fra Thor at Tine er i gang og vi høre snart fra hende.  

 

7.Hundehold: 
 

 Er sendt ud og afstemningen slutter den 04-04-2022 

 Bliver optalt den. 05-04-2022 kl 07   
 
 

 
8. Varmemesterens ting + div : 
 
 

 Der er taget grus af på petanquebanen. Efter ønske fra nogle petanque spillere.  

 Højbede noget nyt omkring at få dem med i helhedsplanen. 

 Afventer beslutning/afstemning  vedr. projekt haver /  
 

 Jan er der noget nyt omkring Nortec og el standere. 

 Intet nyt men følger godt med i hvad der rører sig.  
 



 Bjarne har du fået en pris på overvågning af skraldeøen. 

 Nej venter stadig på at få en . 
 

 Projekt montering af rottespærre på kloakudluftning over tag,  mangler 2 blokke. 
 

 Der er stadig problemer med byggeaffald på containerplads. Vi betaler for at det 
fjernes. / vi afventer tilbud på overvågning. 
 

 Op pudsning af kld. skakt ved varmecentral er i gang og cykelkld. Er frisket op. 
 

 Varmemester har gennemgået vores lofter. Han anbefaler at der bliver monteret 
branddøre / BD60 – på alle døre fra opgang ind til loftrum. Dette bliver taget op ved 
bygningsgennemgang / budget. 
 

 Varmemester orienterede at der i anden Lejerbo afd. er lavet aftale om råderets 
mulighed for ny hoveddør. Omkostning er ca 150kr. mdr. for brand/sikkerheds dør i 
lejlighed. 
 

 Landsbyggefonden gennemfører en tilstandsrapport og energimærkning af ældre 
bebyggelser, vi er udvalgt. Gennemført d. 11-04-2022. 
 
 
 
 

Referant: 
Formand afd.020 Strandbyparken. 
Jesper Backhausen. 

 

 
 

 

 

 

 


